

Dagsorden for mødet	
Den 09. oktober 2024, kl. 18.30 – 20.30, i klubhuset.	
Dagsorden udsendt den 02. oktober 2024.	
Indkaldt af:	Monica, Formand. Møde den 09-10-24
Deltagere:	Formand Monica Mikkelsen, Næstformand Kim Steen, Kasserer Ole Hyldig, Motionsudvalgsformand Dorte Hansen, Seniorudvalgsformand Martin Kryger, Ungdomsudvalgsformand Jan Axelsen, Tri-udvalgsformand Anette Østerkjerhuus, og Bestyrelsesmedlem Mette Preus.
Gæster:	
Afbud fra:	Sekretær Susanne Lotze.
Dagsorden for den 9. oktober 2024	Referat:
1. Referat.	godkendt
a) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 28/08 2024.	
2. Dagsorden.	godkendt
a) Godkendelse af dagsorden. Herunder evt. tilføjelse af nye punkter til dagsorden.	
3. Økonomi.	lige nu overskud, vi har budgetteret med et underskud løbene har givet overskud nytårsløb 5000,-, skærtorsdagsløb 26000,-, sensommerløb 12000,-, kvindemilen balancerer der er kommet en del fondsmidler til atletikken til deltagelse i mesterskaber samt penge fra DGI til styrkerummets indretning Vi har 257 medelemer i alt, tri 39, atletik 45, motion+svøm 5
4. Fortsættelse fra sidste møde og nye punkter.	
a) Hjemmesiden. Noget nyt?	a) Atletikken sender rettelser til Anette, ellers ikke noget nyt
b) Nyhedsbrev og opslagstavle, jf. sidste møde. herunder nye lukketider for anlæggene.	b) Atletikken har udsendt nyhedsbrev til deres medlemmer. Nyhedsbrev HGATM nye lukketider, restauranten, Skole OL, opstart åben træning, pokalfest, nytårsløb, gløg og æbleskiver 3/12, Villa Galina løb 24/12 9.50 starter løbet, Nytårsaftensdag lokalt kl 10 med efterfølgende champ + kransekage, lægges i kalender. Dorte opdaterer opslagstavlen. Kim laver nyt fra HIC og HG, 2 nye trænere, tak til de "gamle" trænere, styrketræningsrummet
c) Årshjul, jf. sidste møde.	c) Ajourføres
d) Tilbage melding fra løbsgruppen.	d) Skal vi afholde løb for at tjene penge eller for at brande os. Begge dele. Vi bruger mange frivillige til vores løb, de skal have en god oplevelse og god forplejning, ikke honorar. Atletikken arbejder på at få de yngste medinddraget når der først er etableret en træningskultur, skal de lære
e) Stangspring indendørs. Ansøgning.	
f) Dansk Atletiks årsmøde. Nogen der skal med?	
g) Pokalfesten 25/10 2024. holdes i klublokalet. Hvor bestilles maden fra . hvem gør hvad?	
h) Let Orientering om Lübeck turen.	

	<p>frivillighedskulturen, de unge skal ikke stå post alene</p> <p>e) Endnu ikke svar</p> <p>f) Martin og Jan A deltager</p> <p>g) 30 tilmeldte, kun 21 som har betalt, der bestilles mad fra Noers inkl dessert, vi har dispensation for lukketid</p> <p>h) 50 deltagere, det kører som planlagt, der er lavet klubflag</p> <p>5.</p>
4. Motion.	Ole Vang Petersen, TV Nærvær, vil komme og filme lidt til træning. God stemning. 2 nye trænere
6. Ungdoms- og Senior udvalget.	<p>Sæsonen er slut, den bedste sæson nogensinde, flotte resultater, vintertræning startet, godt teamsamarbejde, god kommunikation,</p> <p>Det er et problem at skolerne har adgang til styrketræningsrummet de griser og ødelægger udstyret</p> <p>HIC sørger for at der bliver lavet et separat opbevaringssted til de ting skolerne benytter og afløst til styrkerummet</p> <p>Det begynder at ligne en førende atletikafdeling</p> <p>Stor forælderaktivitet, næste forældermøde 4/11</p>
7. Triatlon.	<p>Henrik (klub) tager TO udd, Anette forsøger at arrangere et TO kursus i foråret men skal samle 10 deltagere</p> <p>Strukturændringer i triatlon danmark da Team Danmark ikke længere støtter kortdistance tri</p> <p>Bede om tilbud på et Væglogo</p>
8. Eventuelt.	<p>Restauranten lukket, skal der kunnes lave mad ?, hvad skal lokalerne bruges til</p> <p>Der er ansøgt om 400000,- til projektudvikling vedr svømmehallen, HG har lånt penge til HIC, der laves 10 års plan for HIC</p> <p>HG hovedafd drøfter vedtægterne bla andet i forhold til økonomien ved nedlæggelse af afdelinger</p> <p>Æresmedlem Steen Petersen ? samt lille begivenhed ? eller ved GF</p>
<p>Yderligere oplysninger: Afbud bedes meddelt Sekretæren.</p> <p>Næste møde: tirsdag 10/12 kl 18.30 Sofiedalsvej 22, hos Anette</p>	